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Protokoll fört vid Ystad Skyttegilles styrelsemöte 
4/4–2022 

 
 
Närvarande: Fredrik Nilsson ordf. 
 Patrik Andreasson v.ordf. 
 Roger Nilsson kassör  
 Camilla Ewald sekr. 
 Finn Clausen  
 Conny Karlsson 
 Ann Pettersson 
 Lars Söderman  
 Per-Henrik Göransson suppl 

Frånvarande:  Peter Grenander  
 Sarah Nilsson suppl. 
 Mats Persson suppl. 
 
 
 
 
 
 

 

§1 Mötets öppnande 
 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
  

§2 Godkännande av dagordningen 
 

Ledamöterna enades om att följa dagordningen. 
 

§3 Föregående mötesprotokoll 
 

Föregående mötesprotokoll har skickats ut till alla.  
Det gjordes en snabb genomgång. 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 

§4 Rapporter från: 
 

 Ordförande: 
 Föreningsrapporten är skickad till Polisen. 

 
 Kassör: 
 Ekonomin är god. 
 Information ang vårt fondkonto 
 Kassören föreslog att eftersom vi har ganska mycket pengar på våra bankkonton så 

skulle vi kunna investera en del av detta i en kapitalförsäkring så att vi har möjlighet att 
få avkastning på våra pengar. 
Styrelsen fattade beslutet om att investera 300 000kr i en kapitalförsäkring med 
traditionell förvaltning i Folksam med garanti. 

 Ansökan om anläggningsstöd är inlämnad. 
 Det är dags att jaga våra sponsorer. 
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 Under pandemin har föreningen betalt halva startavgiften vid tävlingar. Detta bidrag tar 
slut efter 31/3. 
 

 Luftgevär: 
 Vi flyttar ut i slutet av april. 
 Niclas ska köpa ögonskydd + diopter delar som behöver ersättas. 
 Det har kommit en förfrågan från kommunen ang hur lång tid vi behöver för att 

återställa luftgevärshallen till skyddsrum. Diskussion om hur man kan gå till väga och 
vad som behöver göras. Vi tror att vi klarar detta på 48 timmar. 
 

 Korthåll: 
 Vi ska starta upp träning i 25 m hallen så att våra skyttar kan få prova på att testa 

korthåll före utflytt. 
 Tisdagarna är träning för självgående skyttar. Torsdagar är träning för alla. Någon 

lördag kan tillkomma för allmän träning. 
 Innan utflytt behöver vi ställa i ordning. Träet, bl a grillen, behöver oljas. Stugan 

behöver städas. Datum kommer. 
 Vi har fått förfrågan ang skidskyttedag den 14/5. Det gäller både i luftgevärshallen och 

på korthållsbanan. Vi beslutade att ta emot dem. 
 Vi har ca 12 500 skott. 
 12/6 är det Sparbanken Syd Open. 

 
 Säkerhet: 
 Inget att rapportera. 

 
 Årsberättelse: 
 Inget att rapportera. 

 
 Tävlingsprogram: 
 Inget att rapportera. 

 
 Märkeskompetenser: 
 Inget att rapportera. 

 
 Närvarokort: 
 Inget att rapportera. 

 
 Uppvaktningar: 
 18/1 Kicki Bohman 60 år 
 3/4 Bilal Sidani 50 år 
 4/4 Sven Johnsson 80 år 

 
 Nyckelförteckning: 
 Inget att rapportera. 

 
 Licenser: 
 Inget att rapportera. 
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§5 Övriga frågor 
 

 Vi behöver ordna med så att fler kan Megalink. 
 Vi ska testa ett nytt anmälningssystem. Vi behåller Doodle under luftgevärssäsongen. 
 Ett av våra bord i grillen har blivit rispade. 
 Polisen ska hyra vår korthållsbana, 100kr/man. 
 Vi har fått bidrag till en aktivitet. 

Ordf. och kassör lade fram ett förslag på att åka till Bakken 5/6.  
Vi ska åka tåg, föreningen bjuder på lunch och turband.  
Inga barn får åka med utan ansvarig vuxen. 
Bindande anmälan genom betalning av 200kr som återfås vid resa. 
Vi har fått bidrag till tröjor som alla får vid resan. 

 Camilla får mandat att köpa standar och flagga (125 x 200). Vi ska även kontrollera pris på 
standarställ 
 
 
 

§6 Tidpunkt för nästa styrelsemöte 
 

Nästa möte är 23/5 kl 18.30 i stugan. 
 

§7 Mötets avslutande 
 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 

 

 

______________________   ______________________  

Camilla Ewald  Fredrik Nilsson 

Sekreterare  Ordförande 

 


